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Sophrology Technic, New Age, Feng Shui, Initiation, Meditation 5 MP3 Songs NEW AGE: Healing, EASY

LISTENING: Mood Music Details: WELCOME to the Magic World of the Empowerment One of the best

experience ever in the field of the Sophrology step by step... You ll discover how to manage your pain ,

stress , nervosity via the Meditation following the waves and pulsions of this peaceful inspired Music . The

Timing is a real important factor Listening to the IMAGES I, II, III How do feel, what do you think, what do

you see at the second time...the third time...? The time is playing with your state of mind even you are

listening the same support....same Car but different Road Put away the negatif and let the positif comes

in, deep respiration, improve your vision This CD is used also for people evolving in Sport, relax the

stress, the muscles, nervosity, gives Calm and confidence ( Sophrologist-Kinesiologist ) Cette version

musicale est pour ceux qui souhaitent se relaxer, s'endormir paisiblement...se destresser, visualiser ses

buts et leur donner une chance d aboutir. Ceux qui connaissent la version vocale, se remettrons en

memoire les exercices et probablement profiterons pleinement du pouvoir anti-stress de la musique. Pour

les autres c'est l'occasion de tirer parti de la serenite et de la beaute qui se degagent de cette musique de

haute inspiration et de l utiliser pour l amelioration de sa vie au quotidien Facile d'ecoute et pas trop long,

le CD "SOPHROLOGY, instru  mental" est .par exemple, l'ideal companion de votre voiture dans les

embouteillages et les trajets difficiles...colere et stress disparaissent... C est de la Relaxation assuree..

Resultat Guaranti. j'espere que vous apprecierez ce voyage Je vous souhaite le meilleur Enjoy Francois

Quillet Ceci est un "CD SOI-MEME" ( S'aider soi-meme )
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